
Notulen MR-vergadering OBS Koolhoven d.d. 03-04-2024 
Aanwezig: 
 

- Anne Mutsaers - Sofie Buijs-Henrichs  
- Joost van Esch - Tessa van Beurden 
- Peter Klaassen - Linda Vink 
- Jennifer Hamers  

 
Afwezig (met bericht):  

- Doortje van der Linden-Couwenberg 

Notulen d.d.  

- De notulen van 28 februari 2024 is vastgesteld.  

Actielijst doorlopen 

- De actielijst is doorlopen en is geactualiseerd.  

Q&A  

- Q&A is doorlopen  

-MET directie- 

OR of OV? 
Twee leden van de Oudervereniging (OV) sluiten aan om een toelichting te geven over de OV/OR.  
De OV is voornemens om de OV op te heffen en door te gaan als Ouderraad (OR). Door de 
coronajaren is er een financiële buffer opgebouwd. De buffer komt ten goede van kinderen van 
koolhoven. Er wordt duurzaam geïnvesteerd zodat school en de kinderen nog jaren plezier van 
deze aankopen hebben. Er komt een extra Algemene ledenvergadering, waarin de ov wordt 
beëindigd.  

Mededelingen vanuit bestuurder  

Q&A 
Directeur geeft een toelichting op de Q&A. Er wordt doorgepraat over de veiligheid rondom 
school met betrekking tot het parkeren en (elektrische) steps/fietsen op schoolterrein. 
Geopperd wordt om het schoolterrein 2 maal per dag (rondom start en einde schooldag) af te 
sluiten voor auto’s. Hiervoor moet een voorziening komen, Hans gaat dit na. Ook wordt geopperd 
om regels voor het gebruik van fietsen en steppen op het schoolplein te bepalen.  

KC taken 
Hans geeft aan dat 0.6 fte KC-er per bouw  wenselijk is. Dit aantal is tot nu toe lastig aan te 
houden vanwege ziekte. Er moeten duidelijke afspraken komen wat te doen bij kortdurende en 
langdurende afwezigheid van een KC-er.  

Klimaat 
29 maart heeft een gesprek plaatsgevonden met Hans, leden van de MR, de bestuurder en het 
hoofd bedrijfsvoering van stichting Kinderstad. Aanleiding is een dringende mail vanuit de MR 
over het klimaat op school aan de directeur. Tevens heeft de MR een brief naar het team  



gestuurd en een melding bij de arbeidsinspectie, de AOB en de gemeente gedaan. De MR heeft 
dit gedaan omdat eerdere signalen aan het bestuur en de directeur onvoldoende zijn opgepakt. 

De MR heeft de nodige data aangeleverd in het gesprek en haar ernstige zorgen over het klimaat 
in de school uitgesproken. Bestuur Kinderstad en Hans geven aan zich verantwoordelijk te 
voelen en de signalen zeer serieus te nemen.  

- Zonder directie –  

Passend onderwijs 
Wordt verplaatst naar de volgende vergadering. 

Nieuwe directeur 
Een deel van de MR en het SMT heeft een online gesprek met de bestuurder gehad waarin het 
proces rondom de nieuwe directeur is besproken. De verwachting was dat de nieuwe directeur 
na de meivakantie zou straten op OBS Koolhoven. Dit is nu na de zomervakantie. De bestuurder 
zorgt voor communicatie naar ouders hierover.  

Rondvraag 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag.  

 


